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Protokół Nr 42 /23 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

 z dnia 18 września 2023 r. 

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków komisji (Lista obecności w załączeniu), Wójt 

Gminy Narewka – J. Gołubowski, B. Masalska – Skarbnik Gminy, J. Chomczuk – Sekretarz 

Gminy. Przewodniczący Komisji S. Stepaniuk powitał obecnych i przedstawił porządek obrad 

posiedzenia (6 głosów „za”), który przedstawia się następująco:   

1. Stan i utrzymanie dróg na terenie gminy. 

2.  Rozpatrzenie projektów uchwał na XLIX sesję Rady Gminy. 

3. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go. Stan i utrzymanie dróg na terenie gminy.  

Wójt Gminy J. Gołubowski przedstawił temat stanu i utrzymania dróg na terenie gminy. 

W pierwszej kolejności przedstawił możliwość przebudowy dróg gminnych i powiatowych ze 

środków tzw. wojskowych oraz BUDIMEX-u w związku ze zniszczeniami dróg w związku z 

budowa zapory na granicy polsko – białoruskiej. Następnie omówił temat przebudowy dróg z 

prac poscaleniowych, napraw pogwarancyjnych dróg i planowanych modernizacjach dróg w 

najbliższym czasie.  

Do punktu 2-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XLIX sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 

uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady XLIX sesji w dniu 20 września 2023 r. 

dotyczące projektów uchwał w sprawie (projekty uchwał w załączeniu):  

- udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej Hajnówka; 

(6 głosów „za”) 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu (5 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący się”) 

- zmian w budżecie Gminy Narewka na 2023 rok 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2023-2030; 

 

B. Masalska - Skarbnik Gminy omówiła przedstawione projekty uchwał. Przedstawiła 

poszczególne zmiany i udzieliła odpowiedzi na zapytania radnych związane z informacjami nt. 

braku środków finansowych w GOK – u. Następnie omówiła treść korespondencji prowadzonej 

przez gminę i GOK, błędy rachunkowe, a następnie podkreśliła, że GOK nie potrafi wskazać 

brakującej kwoty. Radni wyjaśnili, że z posiadanych przez nich informacji wynika, iż 



zagrożone jest prowadzenie zajęć.  Skarbnik wyjaśniła, że po przedstawieniu prawidłowej 

dokumentacji środki zostaną przesunięte w budżecie, jednak jej zdaniem nie brakuje pieniędzy 

w budżecie GOK -u.  

Członkowie Komisji przy4 głosach „za”, 1 „wstrzymujący się” i 1 przeciw” 

zaopiniowali pozytywnie przedstawione projekty uchwał.   

- przekazania skargi według właściwości; 

- pozostawienia skargi bez rozpatrzenia; 

 Projekty uchwał po ich przedstawieniu przez Sekretarza Gminy J. Chomczuka zaopiniowano 

jednogłośnie (6 głosów „za”). 

- rozpatrzenia skargi;  

Projekt uchwały po jej przedstawieniu przez Sekretarza Gminy J. Chomczuka 

zaopiniowano pozytywnie (4 głosy „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”). 

- określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Narewka. 

 

Członkowie Komisji przy 6 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowany 

projekt uchwały.  

Do punktu 3-go. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach podejmowano temat wymiany oświetlenia ulicznego w gminie i 

czasu palenia się oświetlenia ulicznego. Odnośnie dalszego funkcjonowania Centrum 

Rehabilitacji Wójt Gminy wyjaśnił, że planowane jest utrzymanie tej działalności, 

przewidziane zostaną środki na jej utrzymanie w budżecie gminy na 2024 rok, jednak 

poszukiwane będą możliwości jej dofinansowania. Odnośnie tematu żłobka w Narewce 

wyjaśnił, że mało dzieci uczęszcza do żłobka i w związku z tym jego utrzymanie jest 

nieopłacane dla przedsiębiorcy. Przypomniał o zwiększeniu dotacji z kwoty do wysokości 

500,00 zł na dziecko z budżetu gminy. Temat przekazany został radnym pod rozwagę.  

Ponadto przedstawione zostały pisma wpływające do Rady Gminy Narewka.  

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

     Przewodniczący posiedzenia 
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